

國立東華大學臺灣文化學系

107-1臺灣文化與區域研究論文發表會

國立東華大學臺灣文化學系謹訂於107年12月19日舉辦《臺灣文化與區域研究》論文發表會。本會議以「臺灣文化與區域研究」為主題，相關子題包含「宗教信仰」、「文化思潮」、「傳統藝術」、「多元文化」、「區域發展」、「消費文化」、「產業研究」等議題。歡迎相關領域之研究生報名參與。投稿類別分為

- 第一次發表：研究計畫（參考架構）。
- 第二次發表：研究論文。

重要時程

- 報名截止日期：107年10月31日(三)前完成線上報名。收到主辦單位回覆函即完成報名手續，未收到回覆請來信確認。
- 全文截稿日期：107年11月30日（五）前上傳全文與指導教授同意書。截稿前未完成上傳者將不列入發表議程。
- 論文發表日期：107年12月19日(三)。

稿件格式

1. 全文頁數以10頁為限。(不強制)
 2. 請依本會議指定格式編輯（論文格式）。
 3. 檔案名稱請按「姓名-論文題目」格式編纂，並以PDF檔格式上傳。
 4. 全文未按格式辦理者，本會議將不予受理。
- 主辦單位：國立東華大學臺灣文化學系
 - 承辦單位：國立東華大學臺灣文化學系所學會 ndhu.taiwan.m@gmail.com

The Graduate Conference on Taiwan Culture and Regional Studies Autumn semester 2018

The Graduate Conference on Taiwan Culture and Regional Studies will be held by Department of Taiwan and Regional Studies, National Dong Hwa University on December 19th, 2018. The Conference focuses upon issues of the Taiwan culture and regional Studies. Papers related to themes of ‘religion and beliefs’, ‘cultural thoughts’, ‘traditional arts’, ‘multiculturalism’, ‘regional development’, ‘consumption and culture’ and ‘economic development’ are all welcomed.

- If this is your first presentation in the Conference, please submit a research proposal (including *research purpose and questions, literature review, methodology, research design, predicted results, current progress, references, etc.*)
- If you have already presented in the Conference more than once, please submit a full paper.

Key dates

- Wednesday October 31th, 2018: Deadline for registration (with author information and abstracts). You will received a confirm letter once your registration form is completed.
- Friday November 30th, 2018: Deadline for submitting your presentation texts (with an **Advisor Approval Form**). Any late submission will be rejected.
- Wednesday December 19th, 2018: Date of the Conference.

Paper format

1. Length of the submitted paper is limited in 5,000 words.
2. Please follow the instructions as the file (**Author's Guidelines**) attached.
3. Please upload an electronic copy (in PDF) of your paper with mail tiles in a given form: *Author-Title of submitted paper*
4. The Conference organizer owns the right to reject your paper if the text is not revealed as the format required.

If you have any questions,
please don't hesitate to contact us at ndhu.taiwan.m@gmail.com.

Follow the information on FB **#GC2018S**.